
KAM S SMETMI?
Ljubljančani letno odvržemo nič manj in nič
več kot 400.000 kubičnih metrov odpadkov.
Kar čeden kup bi to bil, če bi vse te smeti
nalagali na enem mestu, kar pa se zna tudi
zgoditi, če Ljubljanske mlekarne ne bodo po-
pustile. To podjetje namreč upravlja z zem-
ljiščem ob Cesti dveh cesarjev, za kaitero je
Komunalno podjetje Ljubljana že dobilo ust-
rezno soglasje, vendar so mlekarne vložile
svoj »veto«. Na starem odlagališču je prosto-
ra le še za letos . . .


